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Anderson, Robert G. (2018). Brant County Postmarks and Cancels to 1930 
 
Straddling a long stretch of the Grand River, which runs from Lake Erie northwestward toward Lake Huron,
Ontario’s Brant County lies between Caledonia and Hamilton on the east and Woodstock and London on the
southwest. The village, town and then city of Brantford began to develop in 1788 with the establishment of a
Mohawk Village on the Grand River. Growth of the region continued with the building of roads from Dundas to
Paris and Hamilton to London, and the subsequent arrival of the Grand Trunk Railway in 1854. Bob
Anderson’s Brant County Postmarks and Cancels to 1930 uses postmarks and covers to illustrate the postal
history of the many towns and villages that grew up, and occasionally disappeared, in the county.��Bob
Anderson started collecting stamps when he was about 9 years old, stopped shortly after entering high
school, and reconnected with stamp collecting later in life. After graduation from McMaster University in 1970
he started work in the Information Systems field. He retired in 2012 after a 42-year career, the last 26 years
with the City of Hamilton. Bob’s collecting interests include Brant County postal history, Canadian stamps,
Canada’s Queen Elizabeth II postal rates and Scottish postal history, particularly the northern islands of
Orkney and Shetland. He is a member of the Brantford Stamp Club, having held a number of positions on the
Club executive, including three terms as President. In addition to BNAPS he is also a member of the Royal
Philatelic Society of Canada, the Postal History Society of Canada), the Canadian Philatelic Society of Great
Britain and the Philatelic Specialists Society of Canada. He has been judging at the Regional level since 2004
and at the National level since 2006. 
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Anderson, Robert G. (2018). Brant County Poststempel und Entwertungen bis 1930 
 
Ausgabe 2018, Auf einer langen Strecke des Grand River, der vom Eriesee nach Nordwesten in Richtung
des Huronsees verläuft, liegt Ontarios Brant County zwischen Caledonia und Hamilton im Osten und
Woodstock und London im Südwesten. Das Dorf, die Stadt und dann die Stadt Brantford begannen sich 1788
mit der Gründung eines Mohawk-Dorfes am Grand River zu entwickeln. Das Wachstum der Region setzte
sich mit dem Bau von Straßen von Dundas nach Paris und Hamilton nach London und der anschließenden
Ankunft der Grand Trunk Railway im Jahr 1854 fort. Bob Andersons Brant County Poststempel und
Stornierungen bis 1930 verwenden Poststempel und Umschläge, um die Postgeschichte von zu
veranschaulichen die vielen Städte und Dörfer, die in der Grafschaft aufgewachsen sind und gelegentlich
verschwunden sind. Bob Anderson begann mit dem Sammeln von Briefmarken, als er ungefähr 9 Jahre alt
war, hörte kurz nach dem Eintritt in die High School auf und verband sich später im Leben wieder mit dem
Sammeln von Briefmarken. Nach seinem Abschluss an der McMaster University im Jahr 1970 begann er im
Bereich Informationssysteme zu arbeiten. Er ging 2012 nach einer 42-jährigen Karriere in den Ruhestand, die
letzten 26 Jahre bei der Stadt Hamilton. Bobs Sammlungsinteressen umfassen die Postgeschichte von Brant
County, kanadische Briefmarken, die kanadischen Postgebühren für Königin Elizabeth II und die schottische
Postgeschichte, insbesondere die nördlichen Inseln Orkney und Shetland. Er ist Mitglied des Brantford
Stamp Club und hatte verschiedene Positionen in der Clubleitung inne, darunter drei Amtszeiten als
Präsident. Neben BNAPS ist er Mitglied der Royal Philatelic Society of Canada, der Postal History Society of
Canada, der Canadian Philatelic Society of Great Britain und der Philatelic Specialists Society of Canada. Er
urteilt seit 2004 auf regionaler Ebene und seit 2006 auf nationaler Ebene. Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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